

## Styrelsemöte IS Emtarna 2017-03-08

Närvarande: Leif Skoglund, Åsa Chöler, Stina Lindgren, Lena Rundin och Tina Persson

1. Leif hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Till justerare valdes Stina Lindgren.
2. Föregående mötesprotokoll godkändes.
3. Vi har för närvarande 356 000 kronor i kassan. Det har kommit in 10 000 kronor i LOK-stöd. I övrigt har diverse fakturor och cupavgifter nyligen betalats.
4. Fotbollssektionsinformation:
  - **Herrarna:** Herrarna har deltagit i Eitech Cup där de gjorde en bra insats.
  - **P12:** P12 har anmält sig till Broby Färghall Cup som äger rum i Sparbankshallen på långfredagen. De har också planer på att anmäla sig till Färjelanda Cup. Styrelsen beslutade att betala större delen av anmälningsavgiften till Färjelanda Cupen.
  - **Poolspelslaget:** I år är det Emtarnas tur att vara arrangörer, vilket bland annat innebär att vi är sammankallande till möten inför seriestart.
5. Kommande arrangemang
  - **Newbodyförsäljningen:** Newbodyförsäljningen är i full gång och försäljningen avslutas den 17:e mars.
  - **Sunne Bredd:** Sunne kommun har kallat alla kommunens fotbollsföreningar till ett möte, de bjuder på lunch. På mötet kommer man att få domar- och träningsinformation. De tre tränarna (två personal från Gunnerudsgården och en från Parkvillan) fick inte hålla i träningarna på arbetstid. De planerar därför att söka bidrag från Värmlands FF. Träningarna är dock i full gång och det har varit cirka 15-20 ungdomar på träningarna varje gång. Laget är tänkt att spela 7-manna på seniornivå, men man vet inte om de anmält sig än eller inte.
  - **75-års jubileumssektionen:** Sektionen har bett Leif om att kolla upp och ansöka om bidrag från Helmiastiftelsen. Det blir fler och fler engagerade i sektionen och de har därför börjat dela upp sig i arbetsgrupper.
  - **Gruppkorsband:** Vi ska skicka ut ett mejl till alla medlemmar i klubben som vi har mejladress till och uppmana dem att betala in medlemsavgiften, med syfte att få dem försäkrade innan säsongen drar igång. Gruppkorsbandet väntar vi med tills P12:s spelschema är klart.
  - **Material/Gräsklipparfrågan:** Man har undersökt saken och det finns möjlighet att hyra två robotgräsklippare och då skulle nedläggning av tråd också ingå i

hyran. Mer information och kostnadsförslag kommer inför nästa fotbollssektionsmöte.

Material: Både beachflaggor, vimplar och tält diskuterades. Vimplar beslutade styrelsen att köpa in. Beachflaggorna kostar 1000 kronor/styck och lagen har önskemål om att köpa in två stycken. Styrelsen beslutade om att bevilja köpet av beachflaggorna. Tältfrågan återsändes till lagen för ytterligare diskussion. En viktig fråga är bland annat att man måste hitta ett lättnepackat tält/sätt att transportera tälten på.

- **Utmärkelser:** Värmlands FF upplyser om att det finns möjlighet att ansöka om utmärkelser till personer som gjort en insats och varit klubben trogen.

6. Övriga frågor: Det fanns inga övriga frågor.
7. Nästa möte blir torsdag den 30:e mars klockan 18:30 i klubbhuset.
8. Leif tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

---

Ordförande: Leif Skoglund

---

Sekreterare: Tina Persson

---

Justerare: Stina Lindgren